
 

 
Besluitenlijst van de agendacommissie van de raad van de gemeente Montferland gehouden op 
maandag 3 februari aanvang 18.30 uur. 
 
Aanwezig: I. Hultermans (voorzitter), D. Burgers, J. van Schriek, J. Menting, B. Booltink 
(gemeentesecretaris), M-C. Heuvelmans (plv. griffier), A. Hoogenraad 
Toehoorder: E. Lemaier (griffier) 
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Opening en mededelingen 
Door Dini Burgers wordt een agendavoorstel gedaan om punt 9 tegelijk te behandelen met 
punt 6 van de agenda. Dit voorstel wordt aangenomen. 
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Besluitenlijst agendacommissie 
Er zijn geen reacties binnengekomen op het concept, de besluitenlijst wordt conform 
vastgesteld. 
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Korte terugblik vorige Raadsvergadering en Raadsactiviteiten 
Naar aanleiding van de raadsactiviteit op maandag 6 januari zijn er reacties gekomen over 
het verloop van deze avond. 
De agendacommissie besluit om dit onderwerp mee te nemen in een overleg met de 
agendacommissie, het presidium, griffie en gemeentesecretaris. Onderwerp van dat overleg 
is onder andere om te kijken naar de optimalisatie van de manier van werken met het 
huidige vergadermodel. 
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Lijst ingekomen stukken 
Door de fracties zijn de volgende verzoeken tot agendering van raadsbrieven aangeleverd: 
 
Lijst Groot Montferland: 

• A11 Raadsbrief financiële ontwikkelingen Kadernota 2026 
• A3, Raadsbrief motie collectieve ecologische onderzoeken 
 

PvdA:  
• A3 Raadsbrief motie collectieve ecologische onderzoeken 
• A7 Raadsbrief gegunde partijen hulp bij het huishouden 
• A8 Raadsbrief afronden initiatieffase en starten definitiefase Heerenmaten/Zonegge 
• A10 Raadsbrief Kwartaalrapportage ’s-Heerenberg-Oost & Lengel Q4 
• A11 Raadsbrief financiële ontwikkelingen Kadernota 2026 
Overige brieven: 
• B2 Achterstallig onderhoud en meer ’s-Heerenberg 

•  
VVD 

• A5 Raadsbrief opvang locatie Oekraïense ontheemden,  
• A6 Raadsbrief Plan van aanpak fietsveiligheid Nevelhorst  
• A7 Raadsbrief gegunde partijen hulp bij het huishouden 

•  
De toelichtingen op de vragen staan aan als bijlage bij deze besluitenlijst vermeld. 
 
Er zijn geen raadsbrieven geagendeerd door: CDA, D66, DaadKracht, Eén Montferland, 
Helder, Lokaal Belang Montferland. 
 
De griffie zal de raadsbrieven agenderen voor het raadsberaad. 
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In te plannen besluitvorming 
Er is een extra raadsvergadering ingepland op 27 februari (zwemvoorziening en 
conceptwoningen).  
De agendacommissie stemt ermee in om hamerstukken toe te voegen aan deze 
raadsvergadering.  
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5.1 
 

Raadsvoorstel vaststellen Financiële verordening 2025 
Het voorstel is op 16 januari besproken in de auditcommissie. 
Behandeling: hamerstuk in de raadsvergadering van 27 februari. 
 

5.2 Raadsvoorstel Integraal Huisvestingsplan 2025-2041 
Behandeling: Beeldvorming, oordeelsvorming, besluitvorming. 
17 maart beeldvorming 
31 maart oordeelsvorming 
10 april besluitvorming. 
 

5.3 Raadsvoorstel kredietvotering aankoop gronden en bijkomende kosten ten 
behoeve van de toekomstige woningbouw in Braamt-Zuidoost 
Behandeling: hamerstuk in de raadsvergadering van 27 februari. 
 

5.4 Raadsvoorstel Parkeerbeleid en Nota Parkeernormen 
Behandeling: Beeldvorming, oordeelsvorming, besluitvorming. 
13 maart beeldvorming 
3 april oordeelsvorming 
10 april besluitvorming. 
 

5.5 Raadsvoorstel Drieheuvelenpark  
De raadsvoorstellen Drieheuvelenpark en Mobiliteitsplan ’s-Heerenberg Lengel zullen samen 
worden behandeld, waarbij eerst het mobiliteitsplan behandeld wordt. Behandeling: 
Beeldvorming, oordeelsvorming, besluitvorming. 
17 maart beeldvorming 
31 maart oordeelsvorming 
10 april besluitvorming. 
 

5.6 Raadsvoorstel Mobiliteitsplan ’s-Heerenberg Lengel  
De raadsvoorstellen Drieheuvelenpark en Mobiliteitsplan ’s-Heerenberg Lengel zullen samen 
worden behandeld, waarbij eerst het mobiliteitsplan behandeld wordt. Behandeling: 
Beeldvorming, oordeelsvorming, besluitvorming. 
17 maart beeldvorming 
31 maart oordeelsvorming 
10 april besluitvorming. 
 

5.7 Raadsvoorstel Uitgangspuntennota 2026 van de GGD Noord- en Oost-Gelderland 
Behandeling: hamerstuk in de raadsvergadering van 27 februari. 
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Indeling volgende raadsavonden 
De agenderingsverzoeken worden verwerkt in het voorstel indeling raadsactiviteiten. 
Er wordt een extra agendacommissie door de griffie ingepland op 3 april. 
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Agenda raadsactiviteiten 
 

7.1 
 

Verzoek raadsactiviteit - Informatiesessie Governance SDA 
De agendacommissie besluit om de raad te informeren per raadsbrief. Er wordt geen 
informatiesessie ingepland. 
 

7.2 Verzoek raadsactiviteit – Informatiesessie bijeenkomst raad Kadernota 
De agendacommissie besluit om deze bijeenkomst in te plannen op 14 april. 
 

7.3 Verzoek raadsactiviteit – Informatiesessie ontmoeting Rekenkamer 
De agendacommissie besluit om deze ontmoeting met de Rekenkamer in te plannen op 
maandag 17 maart om 20.40 uur.  
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Lange termijn planning 
Er zijn twee versies toegevoegd, ook een uitgebreide versie van de LTP.  
De gemeentesecretaris licht toe dat er gewerkt wordt op een meerjaren-LTP. Dit overzicht 
zou ook een hulpmiddel kunnen zijn voor de Rekenkamer voor het plannen. 
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Overige 
Bij de agendacommissie is de vraag neergelegd over het al dan niet laten doorgaan van het 
raadsberaad op donderdag 6 maart. Dat is de week van carnaval (week 10). Marie-Cécile 
Heuvelmans licht toe dat bij het opstellen van het vergaderschema de vakanties worden 
aangehouden zoals die op de website van de rijksoverheid staan (in 2025 zijn dat week 8 
en 9). 
Eerder heeft de agendacommissie besloten om het raadsberaad dat ingepland was op 
maandag 3 maart te verzetten naar maandag 10 maart.  
Er zijn voor het raadsberaad van 6 maart raadsvoorstellen geagendeerd. Voor het 
raadsberaad van 10 maart zijn géén raadsvoorstellen geagendeerd. 
De agendacommissie besluit daarom om de onderwerpen die ingepland waren voor het 
raadsberaad van 6 maart te agenderen op 10 maart. Hierdoor heeft de raad in week 10 
geen vergaderingen. 
Voor het opstellen van het vergaderschema voor 2026 zal hier ook rekening mee gehouden 
worden. (NB 2026 is een verkiezingsjaar wat een bijzondere planning met zich meebrengt.) 
 
De agendacommissie plant de voorzitters voor de komende beeldvormende sessies en 
raadsberaden in. Het betreft: 

• Maandag 6 februari: Beeldvorming Businesscase zwemvoorziening en Laadvisie. Vz: 
John van Schriek 

• Maandag 6 februari: Beeldvorming Visie Nevelhorst. Vz: Jurge Menting   
• Maandag 10 februari: Raadsberaad Businesscase zwemvoorziening en concept 

woningen: Vz: John van Schriek 
• Donderdag 6 maart Wordt maandag 10-3: Raadsberaad Laadvisie, Visie Nevelhorst: 

Vz: Jurge Menting 
• Donderdag 13 maart: Beeldvorming Parkeerbeleid en Nota Parkeernormen. Vz: Dini 

Burgers 
• Maandag 17 maart: Beeldvorming Huisvestingsplan. Vz: Inge Hultermans 
• Maandag 17 maart: Beeldvorming Mobiliteitsplan ’s-Heerenberg en Drieheuvelenpark. 

Vz: Dini Burgers 
• 31 maart: Raadsberaad Integraal Huisvestingsplan, Mobiliteitsplan ’s-Heerenberg en 

Drieheuvelenpark. Vz: Dini Burgers 
 

9.1 
 

Planning behandeling kadernota en jaarstukken 
De agendacommissie bespreekt het voorgestelde schema behandeling kadernota. Er wordt 
ingebracht dat er (te) weinig tijd zit tussen het verspreiden van de stukken en de 
beeldvorming. De voorbereidingstijd voor fracties is daardoor te kort. Ook is er geen 
vragenronde vóór de beeldvormende markt ingepland. 
De agendacommissie vraagt aan de gemeentesecretaris om te kijken wat er mogelijk is om 
dit op te lossen. Een optie zou zijn maandag 2 juni de beeldvormende markt, 
oordeelsvormend: 23 of 24 juni en dan besluitvormende raadsvergadering op 3 juli. 
 
De agendacommissie bespreekt de evt. aangepaste planning tijdens het volgende overleg. 
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Sluiting 
Er zijn geen verdere opmerkingen of vragen. 
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Bijlage 
Aangekondigde vragen 
 
Lijst Groot Montferland: 
• A11 Raadsbrief financiële ontwikkelingen Kadernota 2026 
• A3, Raadsbrief motie collectieve ecologische onderzoeken (n.a.v. onze motie) 

- Wil graag weten een mogelijke inschatting van de kosten die dan dus niet door rijkssubsidies 
gedekt worden. Een globaal inzicht kan gegeven worden maar zullen de PFH niet vastpinnen 
op dat bedrag, 
Dit met in het achterhoofd onze financiële situatie 
- Ook zie ik Winterwijk en Aalten, trek samen op met de Achterhoek via het Achterhoek board 
om een grotere vuist te maken. 

 
PvdA:  
• A3 Raadsbrief motie collectieve ecologische onderzoeken 

In de raadsbrieven lezen wij dat er onderzoeken uitgevoerd gaan worden die tussen de 
€270.000 en €470.000 zullen kosten. We werken samen met Aalten en Winterswijk. Onze 
vragen: 
1. Waarom werken we niet samen in de regio Achterhoek? 
2. Zijn de genoemde bedragen €270.000/€470.000 voor de 3 gemeenten Aalten, 

Winterswijk en Montferland te samen of ieder apart? 
3. Het betreft bedragen die in 2025 uitgegeven gaan worden zijn deze opgenomen in de 

begroting 2025 en waar zijn die te vinden? 
4. Zijn de 3 gemeenten (of liever de regio Achterhoek) te samen ambtelijk niet in staat om 

een minimale variant SMP op te stellen en als het antwoord negatief is waarom niet? 
5. Bij bullet 2 van de actie 1. staat: het aanvragen van subsidie? Gaat deze eventueel te 

verkrijgen subsidie af van de genoemde kosten die aangegeven zijn (€270.000/€470.000) 
6. Ware het niet zinvol om het onderwerp te agenderen voor een raadsberaad, het betreft 

keuzes die gemaakt gaan worden en er is veel geld mee gemoeid.  
 

• A7 Raadsbrief gegunde partijen hulp bij het huishouden 
Citaat: “Tegenover de hogere tarieven staat dat we meer vanuit de algemene uitkering 
ontvangen voor de gestegen kosten van de Wmo”. Onze vragen: 
1. Welke bedragen ontvangt de gemeente meer in de Algemene Uitkering die tot doel 

hebben de prijsstijgingen hulp bij het huishouden op te vangen?  
2. Resume welk bedrag dekt de verhoging hiermee van de       € 491.000? 
3. Welke bedrag van deze structurele verhoging, na aftrekt de verhoging algemene 

uitkering, kan nog gedekt worden uit de reserve Sociaal Domein en tot welk jaar? 
 

• A8 Raadsbrief afronden initiatieffase en starten definitiefase Heerenmaten/Zonegge 
Citaat: De initiatieffase is hiermee afgerond. Van de kapitaalslasten ad € 1.091.832, is een 
bedrag van € 180.000 voor rekening van de gemeente Montferland. Bij de kadernota van 2025 
is dit bedrag al structureel opgenomen. 
1. Hoeveel leerlingen uit de gemeente Montferland maken gebruik van de nieuw te bouwen 

school naar verwachting? 
2. Hoe gaat het nieuw op te stellen huisvestingsplan voor het voortgezet onderwijs zich 

verhouden tot de plannen voor nieuwbouw die er nu liggen? Had deze niet eerst 
opgesteld moeten te worden ?  

3. Heeft het Liemerscollege ingestemd met de ontwikkelingen rond Zonegge/Heerenmate ? 
 

• A10 Raadsbrief Kwartaalrapportage ’s-Heerenberg-Oost & Lengel Q4 
Vraag: Hoe verhouden de cijfers op de financiele pagina 9 zich met de begroting. De 
constatering is dat wij geen overzicht kunnen krijgen mbt de genoemde cijfers! Onze analyse : 

 Begrotingsjaar  
2024 

Werkelijk 2024 verschil 

Voorbereidingskosten 
Bongerd/Drieheuvelenpark 

543.000 294.067 
 

Positief  
€ 248.933  

Totale programmakosten 442.000 262.882 Positief 
€ 179.118 

totaal 985.000   556.949  
 Positief saldo   € 428.051 
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Voor zover wij uit de cijfers kunnen opmaken is het “overschot” op de begroting 2024 voor de 
voorbereidings- en programmakosten       € 428.051.  
Onze vragen: 
1. Mogen wij ervan uit gaan dat als dit klopt deze middelen terugvloeien in de Algemene 

Middelen ? 
 
• A11 Raadsbrief financiële ontwikkelingen Kadernota 2026 

Citaat: Het doel is om tot een structureel sluitende begroting te komen, waarbij 50% van de 
ombuigingen uit het brede sociaal domein komt. Het totaalbedrag wordt voorlopig geraamd op 
€ 2 miljoen tot € 4 miljoen per jaar ….” 
Vragen: 
1. Wil deze zin zeggen dat de ombuigingen die gevonden moeten worden, door het college 

op voorhand bepaald, gevonden moeten worden binnen het brede sociaal domein voor 
bedragen tussen de € 1 miljoen en € 2 miljoen ?  

2. Welke afwegingen van het college hebben hier ten grondslag aangelegen? 
3. Wat houdt het transformatieplan in ? Of is dit een synoniem van een “bezuinigingsplan”. 

 
• B2 Achterstallig onderhoud en meer ’s-Heerenberg 

Een zeer verontrustende brief qua inhoud en communicatie. Onze vragen: 
1. De onderwerpen die ingebracht worden liggen allemaal op het niveau van uitvoering, 

heeft er een op bestuurlijk niveau een gesprek plaatsgevonden met de briefschrijver? 
2. Wat is de huidige stand van zaken en welke onderwerpen zijn qua uitvoering opgepakt?  

 


